
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 8. november 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

121 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 121:  
”Vil ministeren indhente en redegørelse fra Region Syddanmark i forhold til, hvordan 
der helt præcist bliver fulgt op på den tidligere undersøgelse, der blev lavet vedrø-
rende Grindsted-forureningen og ALS? Bliver det nu undersøgt til bunds? Der henvi-
ses også til artiklen på bt.dk 7/11-21: ”Kettys mand døde af ALS. Så døde en i nabola-
get. Og så en mere: ”Det virker, som om det eksploderer lige nu””. 
https://www.bt.dk/samfund/kettys-mand-dode-af-als-sa-dode-en-i-nabolaget-og-sa-
en-mere-det-virker-som-om-det” 

 

Svar: 

Sagen i Grindsted er en alvorlig sag, som mit ministerium og mine styrelser allerede 

følger tæt. Vi vil naturligvis følge den fremtidige udvikling, og derfor har jeg også bedt 

mit ministerium om at indhente en redegørelse fra Region Syddanmark, som bliver 

oversendt til udvalget, så snart vi har modtaget den.  
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